

## LABORATORY QUALITY POLICY

JESCO Test laboratory is committed to continual improvement of processes & services to achieve customer satisfaction. Therefore, our policy is to;

1. Consistently provide quality testing services that confirm to customer & regulatory requirements & according to stated methods.
2. Ensure that all persons in test laboratory are qualified & competent for the task they perform, & familiarize themselves with quality system documentation in order to implement the policies & procedures in their work.
3. Professionally & effectively perform testing services to produce accurate & precise results.
4. Consistently comply with ISO 17025 to ensure quality testing services, & to continually improve the effectiveness of the Quality Management System.

## سياسة سلامة المختبرات في جيسكو

تلتزم المختبرات المعملية في جيسكو على التحسين المستمر للعمليات والخدمات لتحقيق رضا العملاء، ولذلك سياستنا هي:

1. استمرار توفير خدمات الاختبارات النوعية التي تؤكد التوفير المنتظم لمتطلبات العملاء وفقاً للأساليب المذكورة.
2. التأكد من أن جميع العاملين في المختبرات مؤهلون وأكفاء للقيام بالمهام التي يؤدونها، ويطلعون على أنظمة الجودة من أجل تطبيق السياسات والإجراءات في عملهم.
3. المهنية والفعالية في أداء خدمات الفحوص تؤدي لنتائج صحيحة ودقيقة.
4. الاتباع الدائم لأنظمة ISO 17025 لضمان جودة خدمات الاختبار بصورة مستمرة لتحسين فعالية نظام إدارة الجودة.

  
Manuel Gomez Diego

Senior Director QA/QC & IMC

10-Apr-2022

مانويل غوميز ديبغو

مدير قسم الجودة ومراقبة الإدارة الصناعية

09 رمضان 1443

  
Laurent Bardet

General Manager

10-Apr-2022

لورنت بارديت

المدير العام

09 رمضان 1443